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Inleiding 
Naar aanleiding van de technische vragen vanuit de Raad en de publiciteit rondom de financiering van 
de intocht van Sinterklaas wordt onderstaand een toelichting gegeven. 
 
De Sinterklaasintocht is afgelopen jaren voornamelijk gefinancierd uit het Ondernemersfonds Gouda 
(OFG) en GoudApot. De stichting Sinterklaasintocht Gouda vraagt jaarlijks financiering aan hiervoor, 
waarbij pas duidelijkheid is over de aanvragen als de werkzaamheden voor de intocht al in gang zijn 
gezet. Het OFG en GoudApot hebben de aanvragen voor de intocht tot nu toe (deels) gehonoreerd. 
 
Voorgeschiedenis 
In de tijd van Stichting Marketing Gouda werd met de pet rondgegaan bij winkeliers om geld in te 
zamelen. In 2009 startte het OFG en werd op die manier financiering georganiseerd voor de intocht. 
Het financieren van de intocht was een van de oprichtingsmotieven voor het OFG. 
 
M.i.v. 2017 is de financiering van het OFG gebaseerd op een OZB niet-woningen opslag van 7%, in 
plaats van voorheen 5%. Dit op verzoek van de ondernemers zelf. Een van de redenen om tot een 
verhoging van de opslag naar 7% te komen was dat op het in 2011 onstane fonds voor stadsbrede 
initiatieven meer een beroep op werd gedaan dan er geld beschikbaar was (zie Raadsvoorstel van 26 
oktober 2016). Het OFG budget is gesplitst in een deel voor stadsbrede initiatieven en een deel voor 
gebiedsfinanciering, zoals voor de binnenstad/SOG. Dit stadsbrede fonds van het OFG was en is 
onder andere bedoeld voor evenementen zoals de Sinterklaasintocht. 
 
Gemaakte afspraken 2016 
Door het grote beroep dat gedaan werd op het stadsbrede fonds ontstond er zorg of er voldoende 

budget beschikbaar zou zijn voor de intocht. In 2016 hebben meerdere gesprekken plaatsgevonden tussen 
de stichting Sinterklaasintocht Gouda, winkeliersvereniging SOG en de gemeente, met de bedoeling de 
financiering van de Sinterklaasintochten zodanig te beleggen, dat alle partijen zich hier in konden vinden. 
Uiteindelijk werd daarbij afgesproken dat de gemeente een (aflopende) bijdrage zou leveren van: 
 
€ 4.000,00 in 2016 
€ 2.500,00 in 2017 
€ 1.000,00 in 2018 
 
Deze bijdragen werden gedaan vanuit het budget van stadsmarketing. De intocht is dus tot op heden 
geen onderdeel geweest van het evenementenbeleid.  
 
Tevens werd een inspanningsverplichting afgesproken, waarbij het DOE platform (SOG) en de 
Stichting Sinterklaasintocht Gouda samen zouden optrekken om de Sinterklaasintocht voor Gouda te 
borgen. De gemaakte afspraken zijn begin dit jaar geëvalueerd. Daarbij is vanuit de gemeente 
aangegeven dat er ons inziens geen aanleiding is om deze te wijzigen. Gezien het belang van de 
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intocht voor Gouda heeft het college toegezegd met OFG te spreken over de continuiteit van de 
financiering van de intocht.  
 
Volksfeestenregeling 
Het college betwist niet dat Sinterklaas op zich geen ‘Volksfeest’ zou zijn, gezien het grote belang voor 
de stad en het brede karakter van het feest. De subsidieregeling Volksfeesten die (met de regeling 
sterevenementen) centraal staat in het evenementenbeleid is evenwel van oudsher puur voor 
activiteiten rondom Koningsdag. De uitgangspunten hiervoor zijn opgenomen in de destijds door de 
Raad vastgestelde Evenementennota 2008. Deze uitgangspunten blijven in voorliggende herijking 
ongewijzigd.  
 
De Stichting Sinterklaasintocht heeft nooit direct subsidie ontvangen van de gemeente Gouda vanuit 
het evenementenbeleid. De afspraak is namelijk dat ondernemers via het Ondernemersfonds Gouda 
(OFG) de intocht financieren. Deze financiering was een van de redenen van de oprichting van het 
OFG en wordt in de praktijk ook zo uitgevoerd.  
 
Mocht de intocht van Sinterklaas worden gesubsidieerd, dan is aanpassing (verbreding) van de 
volksfeestenregeling nodig, teneinde een inhoudelijke subsidiegrondslag te realiseren, evenals 
uitbreiding van het evenementenbudget aangezien er tot op heden nooit is voorzien in middelen voor 
de intocht vanuit het evenementenbeleid.  
 
Bijdrage GoudApot 
De Stichting intocht Sinterklaas heeft de afgelopen jaren succesvol gebruik gemaakt van de 
mogelijkheid een beroep te doen op GoudApot. In 2017 en 2018 heeft Goudapot financieel 
bijgedragen aan de intocht. Er is nog geen besluit genomen over de aanvraag 2019. 
 
Vervolg 
Op 13 mei vindt een bestuurlijk overleg plaats tussen college en het OFG. Er is geen reden om aan te 
nemen dat de financiering voor komende editie niet geborgd zou zijn.  
 


